
Nove perspektive za Staro
Ljubljano
Težave najučinkoviteje odpravljaš, če se spoprlmeš z
njimi tam, kjer se porajafo. Tako nekako bi lahko
atrnill v geslo odločitev izvršnega sveta naše občine,
da svofih' sestankov ne vodi več v zgradbi skupščine,
temveč vprostorih krajevnih skupnosti in organizacij
združenega dela, ki imajo sedež v občini Center. Na
delovnem obisku so ae člani izvršnega sveta sezna-
nlli s problemi, ki tarejo prebivalce krajevne skupno-
ati Stara Ljubljana.

Listo problemov sa pred-
stavniki krajevne skupnosti
pričeli z otroškim igriščem na
Osojah. Tega urejajo sicer že
dalj časa, pa je delo kar pre-
več zastalo. Od potrebnih mi-
lijon in 930 tisoč dinarjev, ima
krajevna skupnost sicer že za-
gotovljenih milijon in 260 ti-
soč dinarjev. Kaže torej, da
pomanjkanje denarja ni po-
glaviten razlog zastoja del.
Manjka le še 670 tisoč dinar-
jev.

Predstavniki občinske
uprave so zagotovili, da je v
občinski blagajni za igrišče na
Osojah že pripravljenih 300 ti-
soč dinarjev. Del bo prispeva-
la tudi občinska komunalha
skupnost. Njene izvršilni od-
bor pa so na sestanku v KS
zadolžili, da skliče vse, ki so-
delujejo pri urejanju igrišča,
da bi z delom kar najhitreje
hadaljevali.

Prebivalci Stare Ljubljane
se tudi pritožujejo, da so nji-
hove trgovine vse manj odpr-
te. Vzrok so menda kadrov-
ske težave trgovcev. Tem iz-

govorom krajani ne verjamejo
povsem. Z načelnikom oddel-
ka za gospodarstvo so se zato
dogovorili, da bodo na njego-
vem oddelku na obratovalne
čase trgovinskih in gostinskih
lokalov budneje pazili. Obe-
nem so sklenili, da bo tudi
svet potrošnikov v krajevni
skupnosti imel pri tovrstnih
odločitvah v bodoče večjo be-
sedo.

V Stari Ljubljani so grajali
tudi neprimerne reklamne na-
pise, ki se vse češče pojavljajo
nad novo odprtimi gostišči.
Da se napisi mimogrede lah-
ko sprejo s slovenskim jezi-
kom, je po mnenju članov
izvršnega sveta kriv pred-
vsem zastarel mestni odlok.
Medtem ko bodo na občini
bolj pazili na nove izveske,
bodo tudi mestni skupščini
dali pobudo za dopolnitev sta-
rega odloka.

Glede ureditve Gallusovega
nabrežja so se na sestanku v
prostorih krajevne skupnosti
dogovorili, da bodo kraiani
prispevali svoje pripombe in
dopolnila, potem ko bo izde-
lan program za ureditev tega
dela starega mestnega jedra.
Program bo končan junija,

nakar ga bodo pretresii kraja-
ni na javni razpravi.

Ljubljana si prizadeva, da
bi tudi turistično postala bolj
privlačno mesto. Stara Ljub-
ljana pa je za priložnostne obi-
skovalce, pa tudi same Ljub-
ljančane, zelo privlačen del
mesta. Vendar so ob tem
predstavniki krajevne skup-
nosti opozorili, da ima stari
del mesta le eno javno strani-
šče. To je na Tromostovju -
vendar pa je še to ob nedeljah
zaprto. Občinski komunalci
so obljubili, da bodo to zagato
nedeljskih turistov kmalu re-
šili, sprejeli pa so tudi pobu-
do, naj javno stranišče uredijo
tudi v Križankah.

Razgled na Ljubljanico pre-
bivalce Stare Ljubljane že
dolgo ne razveseljuje več. Na
obrežjih so se divje razbohoti-
le visoke trave in grmovje. Jo-
že Avsec, predsednik IO ob-
činske komunalne skupnosti,
je povedal, da je vzrok temu
predvsem dolgoletna neja-
snost kdo naj čisti Ljubljani-
co. Lani so se dokončno dogo-
vorili, da je za Ljubljanico
dolžna poskrbeti Vodna
skupnost. Občinski izvršni
svet bo zato Vodno skupnost
opozoril, naj se zanemarjenih
voda in bregov Ljubljanice
čimprej loti.

Plinifikacija Stare Ljublja-
ne bo zaključena naslednjo le-
to, Elektro Ljubljana pa bo
nadaljevala z obnavljanjem
električnega omrežja in grad-
njo transformatorskih postaj.
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